
 

RADA DZIELNICY SUCHANINO 

 

PROTOKÓŁ z V sesji Rady Dzielnicy, odbytej w dniu 22.01.2025 

o godzinie 18:30, w siedzibie Rady Dzielnicy Suchanino  

przy ul. Paderewskiego 4B/35 

 

Posiedzenie V sesji Rady Dzielnicy Suchanino otworzyła Przewodnicząca Rady Dzielnicy 

Suchanino Małgorzata Woźniak, który przedstawiła zaproponowany w piśmie zwołującym 

porządek obrad, jak poniżej: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności, 
 
2. Przyjęcie porządku obrad,  

 

3. Głosowanie nad Uchwałą nr V/15/2025 w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową w roku 2025. 

 

4. Głosowanie nad Uchwałą nr V/16/2025 zmieniającą Uchwałę nr III/11/2024 z dnia 28 

listopada 2024r. w sprawie powołania Komisji ds. Infrastruktury, Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego. 

 

5. Głosowanie nad Uchwałą nr V/17/2025 zmieniającą Uchwałę nr III/12/2024 z dnia 28 

listopada 2024r. w sprawie powołania Komisji ds. Kultury, Edukacji, Sportu i Rekreacji. 

 

 

6. Informacje Zarządu, 
 
7. Wolne wnioski, 
 
8. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności,  

                 Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino Małgorzata Woźniak otworzyła obrady 

w ramach V sesji Rady Dzielnicy Suchanino oraz stwierdziła prawomocność posiedzenia na 

podstawie listy obecności, potwierdzającej obecność 11 Radnych Rady Dzielnicy Suchanino.  

 

Ad. 2  Przyjęcie porządku obrad,  

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino Małgorzata Woźniak poddała pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie porządku obrad, co zostało przyjęte przez Radnych Rady Dzielnicy 

Suchanino przy 11 głosach ZA, 0 głosów PRZECIW i 0 głosów wstrzymujących się 

(stosunkiem głosów 11-0-0). 



Ad. 3  Głosowanie nad Uchwałą nr V/15/2025 w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową w roku 2025. 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino Małgorzata Woźniak poddała pod głosowanie  

uchwałę nr V/15/2025 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

w roku 2025,  która została przyjęta przez Radnych Dzielnicy Suchanino stosunkiem głosów, 

przy 11 głosach ZA, 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymującym się (stosunkiem głosów 

11-0-0).  

 

Ad. 4.  Głosowanie nad Uchwałą nr V/16/2025 zmieniającą Uchwałę nr III/11/2024 z dnia 

28 listopada 2024r. w sprawie powołania Komisji ds. Infrastruktury, Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego. 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino Małgorzata Woźniak poddała pod głosowanie  

uchwałę nr V/16/2025 zmieniającą Uchwałę nr III/ 11/2024 z dnia 28 listopada 2024r.  

w sprawie powołania Komisji ds. Infrastruktury, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego,  

która została przyjęta przez Radnych Dzielnicy Suchanino stosunkiem głosów, przy 11 głosach 

ZA, 0 głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymującym się (stosunkiem głosów 11-0-0). 

 

Ad. 5. 5.Głosowanie nad Uchwałą nr V/17/2025 zmieniającą Uchwałę nr III/12/2024 z dnia 

28 listopada 2024r. w sprawie powołania Komisji ds. Kultury, Edukacji, Sportu i 

Rekreacji.  

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino Małgorzata Woźniak poddała pod głosowanie  

uchwałę nr V/17/2025 zmieniającą Uchwałę nr III/12/2024 z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie 

powołania Komisji ds. Kultury, Edukacji, Sportu i Rekreacji, która została przyjęta przez 

Radnych Dzielnicy Suchanino stosunkiem głosów, przy 11 głosach ZA, 0 głosów przeciwnych 

i 0 głosów wstrzymującym się (stosunkiem głosów 11-0-0). 

 

Ad. 4  Informacje Zarządu, 

Zastępca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Suchanino Oliwia Szymańska przedstawiła 

następujące informacje Zarządu Rady Dzielnicy Suchanino:  

1. Informacje ze spotkania z ZDiZ. 

• Spotkanie odbyło się 15.01.2025 r. podczas, której otrzymaliśmy odmowę przekształcenia 

fragmentu ulicy Noskowskiego w jednokierunkową oraz wyznaczenie parkingu „ tylko dla 

mieszkańców”, przedstawiliśmy stanowiska oświetlenia przejść dla pieszych na dzielnicy 

oraz wycięcia jemioły na drzewach.  

2. Kwestia bezpieczeństwa na Cygańskiej Górze.   

• Dzielnicowemu zostały przekazane informacje dotyczące niebezpiecznych  sytuacji   

na ulicy Cygańskiej Góry. 

3. Budowa żłobka na osiedlu i  likwidacja Skateparku.  

• Poszukiwane jest nowa lokalizacja na terenie dzielnicy. Zarząd Dzielnicy monitoruje temat 

z Radnymi Miasta. Szykujemy również petycję pod, którą każdy zaineresowany mieszkaniec 

będzie mógł się podpisać. 

4. Omówienie wizyty przedstawicieli Straży Miejskiej. 

5. Ustalenia dotyczące spotkania świątecznego z Mieszkańcami.  

 

 



Ad. 5 Wolne wnioski.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Woźniak zapytał, ilu radnych zamierza zgłosić wolne  

wnioski. W ramach wolnego wniosku głos zabrała Radna Maria Lachowska w sprawie 

bezpieczeństwa na osiedlu, niszczenia samochodów i kradzieży. Radna Ewelina Borkowska 

przedstawiła propozycję zmian na stronie Rady Dzielnicy oraz propozycję sprzedaży garażowej 

dla mieszkańców. Radny Orest Stocki wyraził chęć udziału w pracach  Komisji ds. Kultury, 

Edukacji, Sportu i Rekreacji. Radna Oliwia Szymańska przedstawiła propozycję integracyjnego 

spotkania Wigilijnego  dla mieszkańców. 

Ad. 6. Zakończenie obrad, 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino Małgorzata  

Woźniak  zamknęła obrady o godzinie 19.42. 

 

Protokolant:         Prowadzący obrady:  

Małgorzata Woźniak       Małgorzata Woźniak 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino                             Przewodnicząca Rady Dzielnicy Suchanino 

 


